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Jornades 
sobre els 
drets 
humans 
GIRONA (De la nostra redac
ció). — L'associació d'Amics 
dels ma lda t s socials de Giro
na ha organitzat per als propers 
dis 27 i 28 del present mes de 
novembre, un cicle de confe
rències sobre violències i drets 
humans. 

Els actes es celebraran a les 
vut del vespre als locals de 
l'AISS i els temes qae tractaran 
seran els següents: 

El dia 27 . es parlarà de 
"sociologia de la violència i 
marginació social" amb la inter
venció de Josep Quintanas tinent. 
d'alcalde de l'Ajuntament de Gi-

^na-PSUC), el director del 
centre psiquiàtric de Salt, assis
tents socials del centre psiquià
tric de Santa Coloma de Grame
net i membres d'OBINCO (grup 
de Barcelona d'estudis sobre la 
violència). 

Divendres 28, el tema que es 
tractarà serà "Estat de dret i nor
mes de seguretat ciutadana i hi 
assistiran Marc Palmes, advocat 
barceloní, membres del front 
de lluita contra la tortura, mem
bres de l'associació de presos 
polítics de Barcelona i una tau
la de partits. 

Abans de l'obertura de la 
sessió s'oferirà un curt metrat
ge que servirà per obrir el debat 
sobre el tema a tractar. 

La finalitat d'aquestes dues 
sessions són, seguns els propis 
organitzadors per una banda do
nar a conèixer a l'opinió pública 
l'entitat "Associació d'amics dels 
marginats socials de Girona" i 
per altra consdenciar uns habi
tants de Girona i comarques 
d'una sèrie de problemes que en
cara avui ens planteja la sodetat 
en dos jnarcs tan definits i de
fensats com són els drets humans 
i la violènda. 

Congrés per ̂ studíar llurs problemes 

Els minusvàlids catalans 
es reuniran aviat a Girona 
GIRONA (De la nostra Redac
ció, per R.R.). — La coordinado
ra de minusvàlids de les comar-
qus de Girona ha organitzat per 
als primers dies de l'any vinent 
una trobada ^ nivell de Catalu
nya, en el decurs de la qual es 
passarà revista als problemes més 
greus que actualment pateixen 
els afectats per disminucions de 
caire físic o psíquic. 

Representants de la Generali
tat de Catalunya, Ajuntament de 
Girona, Diputació Provincial i 
membres de les tretze associa-
dons que configuren l'Associa-
dó de minusvàlids de les comar
ques de Girona es varen reunir 
ahir àl local de MIFAS per ela
borar els trets prindpals del con
fés . Malgrat que a hores d'ara 
encara no existeix una data con
creta per a la celebradó del con
grés, està previst que es porti a 
terme a principis de l'any vinent. 
Es desenvqjjyjarà en el colJegi 
Bisbe Cartafià de Girona i està 
previst que hi prenguin part des
tacats ponents d'arreu de Catalu
nya. Les sessions es faran en tres 
grans blocs. Èl primer estarà de-

Les associacions de minusvàlids de Girona es varen reunir ahir (Foto Comalat) 

dicat a una intormació gíobai so
bre el problema que actualment 
pateix el nünusvàlid a tots els ni
vells. - . 

En un segon apartat es f^ra 
un estudi sociològic de la situa
ció a nivell de Girona i també de 
Catalunya. Es preveu que es 
pugui comptar amb im estudi de 
la Fundadó Bofill de Barcelona 
que servirà com a base dels tre
balls. Finalment, el tercer dia del 

congrés es procedirà a refondre 
els principíds resums elaborats i 
marcar les possibles soludons. El 
problema econòmic és un dels 
més greus amb els que han enso-
p^a t els oïçanitzadors del con
grés, encara que actualment es 
gaudeix d'una subvendó de sis-
centes mil pessetes. També es 
preveu que les diferents entitats 
que han promès el seu ajut hi fa-
dn aportadons econòmiques. 

Funcionaris 

Reunió 

de la 

junta 

provincial 

deMUFACE 
GIRONA (De la nostra Redac-
dó).— Dimecres passat, dia 19 
de novembre, va tenir lloc a la 
Delegadó Provindal de la Mu
tualitat General de Fundonaris 
Civils- de l'Estat la reunió men
sual de la Junta Provindal de la 
Mutualitat, presidida pel senyor 
Ramon Carreras AmauI 

A l'esmentada reunió es van 
abordar diferents temes de tre
ball que constituïen l'ordre del 
dia corresponent a la reunió, 
manifestant-se tanmateix l'a-
grai'ment de la Jimta vers els 
mitjans informatius que donen 
compte constanment d'aquestes 
reunions. 
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El Certamen, a partit de l'any vinent^es dirà Fiía Agrícola (Foto Arxiu) Aquest pal de la llum desapareixerà del pati del coLle^ de Pont Majoi (Foto 
Codolà) 

Acords de la comissió permanent del consistori gironi 

L'Ajuntament torna a demanar la integració del 
col·legi Universitari a l'Autònoma 
GIRONA (De la nostra Redac
ció).— L'Ajuntament dç Girona 
reiterarà al Ministeri d'Universi
tats i Investigació, i soUiçitarà 

de la (Conselleria d'Ensenyament 
de la Generalitat de Catalunya i 
de la comissió mixta de traspas
sos la (Generalitat, les actuadons 
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necessàries a fi que.abàns del 
proper any 1981, el coUe^ Uni
versitari de Girona àgui integrat 
a rUnireràtat Autònoma. 
_ Segons un acord pres a la dar

rera reunió de la Comissió Per
manent de l'Ajuntament de 
Girona. 

Aquest acord s'afegeix, 
doncs, a la sol·licitud feta la set
mana passada pel ple de la Dipu-
tadó provindal que també es va 
pronunciar en el mateix sentit 
i insistí en la seva sol Jicitud d'in
tegració del col·legi Universitari 
de la dutat. 

Entre d'altres acords presos 
per la reunió de la Permanent 
municipal cal destacar els refe
rents a la sol·licitud que es farà 
a la (Conselleria de Comerç i Tu
risme de la Greneralitat de Cata
lunya per tal que es canvii' la de
nominació actual de Certamen 
per Fira cara la propera edició de 
les festes de Sant Narcís IBSl· 
L'Ajuntament també acordà de 
contractar amb Cionstrucciones 
Ll^et S·L. les obres d'execudó 
de la rasa per a la conversió en 
subterrània d'una línia d'alta 
tensió que afecta el pati del col. 
legi Carme Auguet del Pont Ma
jor, per un import de 307.326 

ptes, tot modificant amb això 
l'acord de la permanent de 12 de 
setembre d'enguany. 

L'aprovadó del pressupost de 
les obres del local destinat al 
"Cüub de joves" de la font de la 
Pólvora també va ser una de les. 
tasques endegades per l'esmenta
da comissió, per un import total 
de 559.581 pessetes destinades 
z l'execució de diversos treballs 
en les obres d'adaptació dels bai
xos de l'edifici n.o 2 del carrer 
Pruner de la Font de la Pólvora. 

Per altra banda, l'actual estat 
molt dolent, de la guarderia de 
Taialà, obligà els membres de la 
permanent a encarregar a l'OSici-
na Tècnica Municipal la redacció 
d'un informe amb els plànols 
adients per iniciar la reconveràó 
per etapes dels locals i espais 
utilitzats actualment per aques
ta guarderia, i donar caràcter 
d'ui^ènda a la redacció de l'es
mentat informe. 

Finalment, cal dir que el text 
de l'acta completa de la sessió 
permanent esmentada pot ésser 
consultada a la taula d'exposi
cions de projectes de l'Ajunta
ment de Girona i a les oficines 
dels consells Munidpals de Salt i 
Sarrià· 
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